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Vedoucí kolotoče Říj 20, 2024

Vysoký ruský generál potvrdil přítomnost vojáků KLDR v Ruské federaci, jedná se
prý o první kontingent na zajištění “swapu” a uvolnění ruských jednotek z Dálného
východu pro přesun na Ukrajinu! Podle Olega Soskina nedostal Zelenský pozvánku
na schůzku “Gangu 4” kvůli tomu, že je břídil! Ta schůzka připomněla Mnichov 38!

aeronet.news/vysoky-rusky-general-potvrdil-pritomnost-vojaku-kldr-v-ruske-federaci-jedna-se-pry-o-prvni-kontingent-na-zajisteni-swapu-a-uvolneni-ruskych-jednotek-z-dalneho-
vychodu-pro-presun-na-ukrajinu

Vysoký ruský generál potvrdil přítomnost vojáků KLDR v Ruské federaci, jedná se prý o první kontingent na zajištění “swapu” a
uvolnění ruských jednotek z Dálného východu pro přesun na Ukrajinu! Podle Olega Soskina nedostal Zelenský pozvánku na
schůzku “Gangu 4” kvůli tomu, že je břídil! Ta schůzka připomněla Mnichov 38!

Trvalo to v podstatě pouhé dva dny a nyní už máme jistotu, že páteční informace [1] z Dálného východu o
nasunutí první skupiny vojáků KLDR do Ruska a uniknuté záběry z posádkového útvaru Ruské armády v
Sergejevce jsou pravdivé. Ruský generálmajor, vojenský expert a vyznamenaný pilot Vladimir Popov pro
list Moskevský komsomolec potvrdil [2], že jde o první skupinu korejských vojáků, kteří
představují předvoj větší skupiny, která z KLDR teprve dorazí.

Tito korejští vojáci projdou v Rusku poměrně dlouhým výcvikem, minimálně 6 měsíců, přičemž jejich
úkolem bude chránit východní hranice Ruské federace, aby bylo možné ruská vojska uvolnit na východě a
stáhnout je z Východního vojenského okruhu k přesunu na Ukrajinu do bojové zóny SVO.

GenMjr. Vladimir Popov na ruské televizi

Potvrzují se tak informace, že ruské odvodní úřady narazily na dno tzv. zájmu dobrovolníků o vstup do
SVO, takže je nutné doplnit vojskové stavy na frontě vojáky Ruské armády z Dálného východu, kde jejich
pozice převezmou alianční partneři z KLDR. Popov ale nevyloučil, že se v budoucnu opravdu mohou
korejští vojáci na Ukrajině objevit, ale to nebude dříve, než projdou intenzivním ruským bojovým a rovněž
jazykovým výcvikem, protože korejští vojáci nedisponují naprosto žádnou cizí jazykovou výbavou a
komunikace prý probíhá jen skrze styčné důstojníky korejské lidové armády, kteří prošli elitními
ruskojazyčnými školami v KLDR.
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Zelenský je břídil a nikdo ho už nebere vážně! V Berlíně se zřejmě odehrál druhý Mnichov 38!

Podle Popova budou Korejci fungovat v Rusku na principu samostatné vojenské brigády, která bude mít
ta čísla, která již unikla do médií, tedy přibližně 10 až 12 000 mužů. Informaci o korejských vojácích v
Rusku vypustil již ve čtvrtek v Bruselu přímo Volodymyr Zelenský, který se odvolával na informace
jihokorejské rozvědky.  Podle Olega Soskina, bývalého poradce někdejšího ukrajinského prezidenta
Leonida Kučmy, nebyl Zelenský pozván na setkání tzv. “Gangu 4” v Berlíně, což je označení pro
amerického prezidenta, britského premiéra, francouzského prezidenta a německého kancléře. Je to v
podstatě Nejvyšší sovět skupiny G7.

Kier Starmer, Joe Biden, Olaf Scholz a Emanuel Macron na
schůzce Gangu 4 v Berlíně, 18. října 2024

A právě Biden, Starmer, Macron a Scholz se v pátek sešli v Berlíně, aby diskutovali o výhrůžkách
Zelenského v Bruselu o den dříve, kde požadoval buď přijetí do NATO, anebo že si Ukrajina opatří
jaderně zbraně. Schůzka Gangu 4 výsledek nepřinesla [3], shoda na přijetí Ukrajiny do NATO
nepanuje. USA a Německo jsou proti, Francie a Velká Británie jsou spíše pro.

Zelenský ale pozvání na schůzku nedostal, Gang 4 jednal o Ukrajině bez Ukrajiny u stolu. Prostě
Mnichov 38, dámy a pánové! Ukrajina bude donucena odstoupit své území výměnou za mír, který bude
jen přestávkou před velkou válkou proti Rusku. A v Moskvě to vědí, a proto byla zahájena bojová družba s
armádou KLDR.

Ruský generál vylíčil pro ruský tisk, co bude úkolem Korejců v Rusku a Oleg Soskin odepsal Zelehuba

To to řešení doplnění vojskových stavů v zóně SVO dává v podstatě daleko větší smysl, protože
představa, že teď hned by Korejci vtrhli na Ukrajinu, je velmi nepravděpodobné, protože by to mohlo
vyprovokovat vstup vojsk NATO na Ukrajinu, což Kreml rozhodně nechce. Pokud by totiž Rusko pozvalo
na Ukrajinu svého smluvního spojence, tedy vojáky KLDR, tak uvnitř NATO by došlo k posílení hlasů, že
když si na Ukrajinu mohou Rusové pozvat Korejce, proč by Kyjev nemohl na Ukrajinu pozvat NATO jako
svého de facto spojence? Zelenský je podle Olega Soskina břídil, se kterým se nikdo už nechce bavit.
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Volodymyr Zelenský je obehraná karta a břídil, kterého už západní partneři neberou vážně!

Jenže pozváním Korejců na Ukrajinu by Moskva dala Zelenskému do ruky trumf. Moskva by de facto
donutila NATO provést zrcadlové opatření a otevřely by se dveře pro vstup NATO na Ukrajinu. Tomu se
bude chtít Moskva za každou cenu vyhnout. Proto Kreml bude chtít využít Korejce pro tzv. swap v
tom smyslu, že Ruská armáda stáhne z Dálného východu postupně až 300 000 vojáků a přesune je
do západní části Ruska a rovněž na Ukrajinu. Pojďme si ocitovat, co generál Popov uvedl pro ruský
tisk:

Generál Popov řekl, jaké úkoly budou plnit severokorejští vojáci

První video [4], které údajně zachycuje severokorejské vojáky na cvičné střelnici na Dálném východě, se
objevilo v pátek 18. října. Uvádí se také, že Severní Korea může do Ruska vyslat 12 000 svých vojáků,
včetně jednotek speciálních sil.

Generálmajor Vladimir Popov, vojenský expert a vyznamenaný vojenský pilot, hovořil s MK o tom, v
jakých ruských jednotkách budou severokorejští bojovníci sloužit, jaké úkoly budou plnit a proč je krok,
který Severní Korea učinila, signálem pro celý svět.

Spekulace o severokorejských dobrovolnících podnítilo v pátek 18. října první video zahraničních
specialistů, údajně natočené na ruském cvičišti, které se objevilo v otevřených zdrojích. Mezitím náš
protivník prohlásil, že prvních 11 tisíc vojáků KLDR bude připraveno nastoupit do boje již 1. listopadu.
Tuto informaci potvrdila i jihokorejská rozvědka, která uvedla, že 1 500 vojáků ze Severní Koreje se již
nachází na Dálném východě, odkud se vydají na Ukrajinu. Podle některých zdrojů dorazí do Ruska
celkem 12 000 severokorejských vojáků.

Podle vojenského experta Vladimira Popova je navzdory četným zvěstem velkou otázkou, zda budou
vojáci a důstojníci z KLDR využíváni ve speciálních operacích.
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– Faktem je, že máme možnost je využít při ochraně vojenských a infrastrukturních objektů – železničních
tratí, mostů, přejezdů, při zajišťování a údržbě cvičišť… – říká generál. – Nyní je třeba před stejnými
ukrajinskými diverzanty chránit druhou větev BAM – Bajkalsko-amurskou magistrálu – a také naše
vojenské závody, továrny, strategicky důležitá letiště a arzenály, kde se skladuje munice.

Generál Popov také poznamenal, že jazykové a kulturní bariéry mohou být vážnou překážkou pro
okamžité vyslání zahraničních specialistů na bojiště.

– Je třeba vypracovat alespoň minimální slovní zásobu ruských a korejských slov, aby se vojáci z obou
zemí mohli při plnění určitých úkolů vzájemně dorozumět. To je pravděpodobně to, co budou dělat nyní.
Protože běžný jazyk je jedna věc, ale vojensko-technický jazyk je něco úplně jiného. Kromě toho se nyní
budou řešit otázky výcviku, bojové služby a bezpečnosti našeho státu.

– Vladimíre Alexandroviči, proč je teď najednou potřeba zahraničních dobrovolníků?

– Už dlouho říkám, že ideální by bylo mít třímilionovou armádu. Zatím máme nedostatek personálu –
zejména dobře vycvičených odborníků v řadových, seržantských a důstojnických hodnostech. Proto by
zahraniční specialisté mohli doplnit naše štábní jednotky a pomoci udržet potenciál hluboko v týlu. A my
bychom se zase stali aktivnějšími na územích, která musíme osvobodit. Zhruba řečeno, mohli bychom
umístit severokorejské vojáky na Dálném východě, na Sibiři, v jižní části země a stáhnout odtud naše
specialisty. A proč ne? Proč tuto pomoc odmítat, když deficit existuje.

Existuje mnoho jednotek, kde můžeme využít vojenský personál KLDR. Nyní je vycvičíme a budou to
národní jednotky, ale budou mít dvojí podřízenost – budou spolupracovat jak se svým, tak s naším
velením. Dostanou řadu úkolů a budou je plnit.

– Severokorejští specialisté se mohou objevit v Kurské oblasti?

– Nemyslím si, že je to v současné době příliš potřeba. Kromě toho, jak jsem již uvedl, je třeba odstranit
jazykovou bariéru a vytvořit kulturu chování. Koneckonců je velmi důležité komunikovat s obyvatelstvem –
a to bude zpočátku velmi obtížné… S největší pravděpodobností budou posláni na Dálný východ, pak do
Chabarovska a pak na západní Sibiř, maximálně až na Ural. Nemá smysl je posílat dál – je to jako
namazat malý kousek másla na velký krajíc chleba – toho másla si ani nevšimnete. Připouštím, že po
výcviku se někteří dobrovolní vojáci mohou zúčastnit skutečných bojových operací, protože pro Severní
Koreu je to jedinečná bojová zkušenost.

– Jak dlouho může trvat výcvik specialistů z KLDR?

– Bude to trvat nejméně šest měsíců až rok. Armáda musí pracovat, žít v našich podmínkách, přizpůsobit
se stejnému klimatu. A pak uvidíme.

– Do Ruska prý přijede 12 000 vojáků z KLDR. Je to hodně?

– Nic moc. Ve skutečnosti se jedná o dobrou samostatnou brigádní jednotku s vlastní logistikou, výzbrojí,
stravou a sociální organizací. Je o něco větší než pluk, ale menší než divize. Ale pro udržení našich
hranic je to dobrá a velmi moderní pomoc. Navíc je to signál pro všechny země SNS.

Co je to za signál?

– Bylo by účinné, kdyby se všechny země SNS zavázaly vyčlenit prapory, roty se stejnými cíli – provádět
společný výcvik na našem území a plnit služební a bojové úkoly k ochraně obrany určitých objektů. Pak
by se skutečně jednalo o spojenectví, které by se osvědčilo nejen na papíře nebo ve slovech, ale i v
činech. To je příklad pro naše sousedy – Kazachstán, Kyrgyzstán atd.

– Spojenci z CSTO se bojí, že je pošleme na frontu?

– Tam bychom je nepustili. Nežádáme je, aby za nás prolévali krev. Ale vojáci ze zemí SNS by mohli krýt i
naše týlové jednotky ve Voroněži, Rostově a Tule.
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–Darja Fedotova–

Moskevský komsomolec je považovaný za hlásnou troubu Ruské armády a Generálního štábu, vychází v
něm rozhovory s generály a důstojníky, když Ruská armáda má potřebu komunikovat nějakou věc s
veřejnosti, vysvětlit nějakou pozici, tak se to obvykle dává na starost někomu s blízkými vazbami na dva
ruské listy, na Komsomolskou Pravdu a na Mladého komsomolce.

Ruská armáda může z Východního okruhu a přilehlých okruhů uvolnit v blízké době až stovky tisíc vojáků pro nasazení na Ukrajině

Oba dva listy mají úzké vazby na Ministerstvo obrany. Rozhovor v listu nic nevysvětluje, neříká nic o tom,
kdo rozhodl o povolání Korejců do Ruska, neposkytuje vysvětlení, jestli k tomu dal povel Generální štáb,
nebo přímo Vladimir Putin, prostě tyto otázky článek prvoplánově vůbec neřeší. Naopak, generál tento
krok přeskočil a rovnou začala vysvětlovat, co budou Korejci v Rusku dělat, jaké budou mít úkoly
a co se bude dít. Jinými slovy, bomba vybouchla, necháme to bez komentáře, kdo za to může, ale
bavme se o tom, jak teď zajistit péči o zraněné a dostatek ošetřujícího personálu, tedy obrazně řečeno.

Uniklé video zachycuje výdej ruské výstroje "Ratnik" vojákům z KLDR!

Je totiž jasné, že k pozvání vojsk korejské lidové armády do Ruska musel dát příkaz přímo Vladimir Putin,
o tom se prostě nedá polemizovat. Nasazením korejských vojáků na Dálném východě dojde k uvolnění
ruských vojsk v oblasti, přičemž nepůjde o poměř 1:1, tedy že by Rusové odsunuli 10 000 svých vojáků
na Ukrajinu a za sebe by přivedli 10 000 vojáků z KLDR.

Ti Korejci budou mít za úkol chránit pohraničí před případnou agresí zvenku, aby mohlo dojít bez obav k
odsunu řádově daleko větších počtů Ruské armády z Východního vojenského okruhu. Podle ruských
novinářů se můžeme bavit o 150 až 300 000 vojácích přesunutých z Východního okruhu do SVO na
Ukrajině. A to není vyloučeno, že pokud dojde k eskalaci s NATO, že se mohou na Ukrajině objevit přímo
samotní Korejci. Tato varianta není vyloučena.

-VK-
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